
 اقليد
كلنگ احداث مركز انجمن حمايت از زندانيان 

 اقليد به زمين زده شد
احمدي مديركل زندانهاي فارس در پنجمين نشست هم انديشي مديران           
عامل انجمن هاي حمايت از زندانيان استان كه باحضور علي اكبري                
مدير كل اقدامات تأميني     
و تربيتي سازمان زندانها،      
نصيري مديرعامل انجمن     
حمايت از زندانيان مركز،     
ابراهيمي معاون سلامت و      
اصلاح و تربيت و رؤساي      
زندانها در شهرستان اقليد      

در سطح  : برگزار شد گفت  
مركز 18استان فارس         

 .نگهداري و اصلاح و تربيت براي زندانيان وجود دارد
زنداني براساس جرمي كه انجام داده وارد زندان          : احمدي اضافه كرد  

مي شود و وظيفه ما رعايت حقوق شهروندي و حمايت از خانواده او                
 .به عنوان قرباني اصلي جرم كه در خارج از زندان است، مي باشد

وي با اشاره به اينكه رسالت انجمن، كمك و حمايت از خانواده                     
با توجه به جمعيت كيفري زندانهاي استان،        : زندانيان است، اضافه كرد   

درصد از زندانيان، متأهل مي باشند در صورتي كه تعداد                 60حدود
 .كمي از اين خانواده ها زير پوشش نهاد حمايتي انجمن قرار دارند

احمدي با تأكيد براينكه محور جلسات هم انديشي ما بايد خودكفايي              
هزار تومان  100با مستمري ماهيانه  : خانواده زندانيان باشد، تصريح كرد     

خانواده زنداني تأمين نمي شود بايد به فكر درآمدزايي و خودكفايي              
 .پايدار براي آنها باشيم

حميدرضا علي اكبري مديركل اقدامات تأميني و تربيتي سازمان                 
زندانها در نشست هم انديشي مديران عامل انجمن هاي حمايت از                   

براي زندانيان طي تحمل    : زندانيان استان فارس در شهرستان اقليد گفت       
كيفر براساس رسالت سازمان زندانها، حداقل مباني علمي و قانوني                
باعنوان چرخه اصلاح و تربيت وجود دارد و اگر اين زنداني پس از                 
آزادي و تا دوسال بعد از آن، بازگشتي به زندان نداشته باشد مسئولين                

 .زندانها در اصلاح و تربيت آنها موفق عمل كرده اند
علي اكبري با اشاره به اينكه نرخ بازگشت مجدد زنداني به زندان در                 

درصد 21درصد است و اين رقم در كشور ما پس از انقلاب به                31دنيا
هزار نفر از زندانيان آزاد شده در             25بيش از  : رسيده است، گفت    

زندانهاي كشور زير پوشش مركز مراقبت بعد از خروج قرار گرفته اند             
درصد   2.7و نرخ بازگشت زندانيان زير پوشش  مركز مراقبت به زندان           

است و بيشتر اين افراد نيز به دلايل مالي كه از قبل داشته اند و يا                       
تصادف، مجددا به زندان ها بازگشت داشته اند و اين آمار نشان مي                  

 .دهد كه ارايه خدمات به زندانيان آزاد شده اثرات مطلوبي دارد
مديركل اقدامات تأميني و تربيتي سازمان زندانها در ادامه با اشاره به               
احداث ساختمان انجمن حمايت از زندانيان در مجاورت زندان اقليد               

خوشبختانه باهمت دادستان شهرستان و خانم مسعودي مديرعامل         : گفت
انجمن حمايت از زندانيان اقليد و ساير مسئولين شهرستان، زميني به                

هزار متربع براي احداث ساختمان انجمن حمايت اقليد در               5مساحت
اختيار اين مركز قرار گرفته شده اما براساس پتانسيل هاي شهرستان                
مي طلبد، دادستان و فرماندار شهرستان، مديركل زندانها حمايتهايي در           
زمينه ساخت اين مركز داشته باشند و انجمن حمايت از زندانيان مركز              

 .نيز در اين خصوص مساعدت دارد
: محسن نصيري مديرعامل انجمن حمايت از زندانيان مركز نيز گفت             

براساس رسالت سازمان، انجمن هاي حمايت در حد بضاعت توانسته               
تعداد كمي از خانواده ها را زير پوشش خود قرار دهند اما اين حمايتها               

 .با مشاركت نهادهاي اجتماعي و حمايتي بايد گسترش يابند
مديرعامل انجمن حمايت از زندانيان مركز در ادامه با تأكيد بروحدت             
و همدلي بين مديران عامل انجمن هاي حمايت و تعامل با داستان ها،                 

بايد در جهت توانمندسازي خانواده       : مسئولين و خيرين، اظهار داشت      
زندانيان تلاش كنيم و به اين موضوع توجه جدي داشته باشيم كه بحث              
توانمندسازي فقط توانمندسازي اقتصادي نيست بلكه بايد در زمينه فقر           
فرهنگي و فكري نيز بايد بر روي جامعه هدف كار شود تا بتوانيم با                   

 .كيفيت بهتري خدمات رساني كنيم
سيد مهدي همايوني اردكاني دادستان عمومي و انقلاب شهرستان اقليد            
نيز در اين نشست با ارايه گزارشي از اقدامات صورت گرفته در انجمن              

انجمن حمايت از زندانيان به       : حمايت از زندانيان اين شهرستان گفت       
منظور بسط فعاليتها و اقدامات براي خانواده هاي زندانيان نيازمند، به               
همكاري همه جانبه مادي و معنوي نهادها و دستگاه هاي اجرايي و                  

 .خيرين نيك انديش نياز دارد
حجت الاسلام و المسلمين امام جمعه شهرستان اقليد نيز در اين نشست               

 .بر حمايت همه جانبه از خانواده زندانيان تأكيد كرد
حامد كريمي سرپرست زندان اقليد نيز در ابتداي جلسه اظهار                      
اميدواري كرد كه نشست هم انديشي مديران عامل بتواند گره گشاي              

 .مشكلات خانواده هاي زندانيان زير پوشش باشد
انجمن حمايت از زندانيان، مركزي عام المنفعه          : كريمي اظهار داشت   

مي باشد كه در جهت حمايت از خانواده زندانيان گام بر مي دارد و                   
نشستهايي كه در اين زمينه برگزار مي گردد و خروجي اين هم انديشي             
مي تواند منجر به افزايش كارايي، اثربخشي و بهره وري خدمات ارايه             

 .شده به زندانيان و خانواده آنها گردد
در ادامه نشست مديران عامل انجمن هاي حمايت از زندانيان مسائل و               
مشكلات خود را مطرح و خواستار توجه جدي به انجمن هايي شدند                

 .كه درآمد مالي كمتري دارند
محمود قرباني مديرعامل انجمن حمايت از زندانيان شيراز نيز گزارشي            
از اقدامات صورت گرفته در اين مركز ارايه كرد و از حمايتهاي بي                

 .شائبه دادستان عمومي و انقلاب شيراز در اين زمينه تقدير كرد
گفتني است مراسم كلنگ زني مركز انجمن حمايت از زندانيان اقليد              
باحضور علي اكبري مدير كل اقدامات تأميني و تربيتي سازمان                   
زندانها، نصيري مديرعامل انجمن حمايت از زندانيان مركز، ابراهيمي            
معاون سلامت و اصلاح و تربيت و رؤساي زندانهاي استان، رييس                   
دادگستري و دادستان اقليد، معاون فرماندار و جمعي از خيرين                    
شهرستان اقليد در مجاورت زندان اقليد برگزار شد و كلنگ ساخت                

هزار متربع به   5ساختمان انجمن حمايت از زندانيان در زميني به مساحت         
زمين زده شد به اميد اينكه با حمايتهاي مسئولين قضايي و اجرايي                  
شهرستان، سازمان زندانها و خيرين نوع دوست اقليد در راستاي حمايت            
بيشتر خانواده هاي زندانيان در زمينه هاي مختلف فرهنگي، آموزشي،            

 . بزودي مراحل ساخت آغاز گردد... مشاوره و

 لارستان
معاون وظيفه عمومي فرماندهي انتظامي 

 لارستان منصوب شد
بنابر پيشنهاد سرهنگ پاسدار حسين خليفه         
فرماندهي انتظامي لارستان و طي حكمي از        
سوي سرتيپ دوم ستاد احمد علي گودرزي       
فرماندهي انتظامي استان فارس، سروان           
محمد رضا طاهري نسب به سمت معاون            
  وظيفه عمومي فرماندهي انتظامي لارستان       

 .منصوب گرديد
جناب سروان   : در اين حكم آمده است         

بنابر پيشنهاد   :محمد رضا طاهري نسب           
سرهنگ پاسدار حسين خليفه فرماندهي          

انتظامي لارستان ونظر به شايستگي و تجاربي كه در امور ستادي و                   
سال به سمت معاون وظيفه عمومي         3اجرايي داريد شما را براي مدت        

لازم است با پيروي از       .فرماندهي انتظامي لارستان منصوب مي نمايم       
ولي امر مسلمين و رعايت سلسله مراتب فرماندهي، همواره تقواي الهي           

را نصب العين خويش قرار داده و با درايت و هوشياري، همراه با                     
سرعت،دقت و صحت عمل به هدايت و اجراي امور پرداخته و نسبت              
به اجراي دقيق طرح ها و دستورالعملهاي صادره از سوي سازمان وظيفه             

توفيقات شما را در راستاي تقويت، عزت،          .عمومي ناجا كوشا باشيد    
اقتدار و رحمت ناجا تحت زعامت و رهبري فرمانده معظم كل قوا                  
حضرت آيت االله العظمي الامام خامنه اي مدظله العالي از در گاه                    

 .خداوند متعال مسئلت مي نمايم
 14گفتني است سروان محمد رضا طاهري نسب پيش از اين نيز حدود               

سال در قسمت هاي مختلف فرماندهي انتظامي لارستان مشغول به                  
وي همچنين از رزمندگان بسيجي دوران دفاع             . خدمت بوده است    

 .مقدس و از بسيجيان فعال شهرستان نيز مي باشد
اضافه مي گردد كه قبل از وي سرهنگ طباطبايي در اين سمت انجام                

 .وظيفه مي نمود كه به مركز استان انتقال گرديد
براي سرهنگ طباطبايي وسروان محمد رضا طاهري نسب، آرزوي               

 .موفقيت و بهروزي را از خداوند متعال خواهانيم

كارمند نمونه اداره كل راه و شهرسازي لارستان 

 معرفي شد 

اسماعيل زرگريان لار كارمند نمونه امسال اداره كل راه و شهر سازي               
 .لارستان شد

به گزارش روابط عمومي        
اداره كل راه وشهرسازي        
لارستان  در مراسم تجليل از       
كارمندان نمونه استان فارس     
كه با حضور استاندار،            
معاونين استاندار، فرمانداران    
استان و مديران كل              
دستگاههاي اجرايي برگزار     

شد، از  اسماعيل زرگريان لار رئيس اداره درآمد و هزينه هاي عملياتي              
اداره كل راه وشهرسازي لارستان به عنوان كارمند نمونه با اهدا ي لوح              

 .سپاس ، تجليل به عمل آمد 
كارمند نمونه دستگاههاي اجرايي استان فارس           76در اين مراسم از       

تجليل به عمل آمد كه كارمند اداره كل راه وشهرسازي لارستان نيز به               
 . عنوان يكي از كارمندان نمونه معرفي شد

 لامرد
بررسي مسائل و مشكلات بيمه محصولات 

 كشاورزي در لامرد
كارگروه بيمه محصولات كشاورزي تشكل جلسه داد و پيرامون مسائل           
و مشكلات پيش روي بيمه محصولات كشاورزي بحث و تبادل نظر                

 .شد
به گزارش روابط عمومي  مديريت جهادكشاورزي شهرستان لامرد در            
اين جلسه كه مدير و كارشناسان جهادكشاورزي لامرد، ادارات                   
هواشناسي و دامپزشكي و نمايندگان بيمه حضور داشتند درخصوص             
حذف بيمه خشكسالي ازفهرست عوامل خطر، عدم اطلاع رساني مناسب           
از زمان شروع بيمه گري، عدم همخواني حداكثر تعهد بيمه گري در                
بعضي محصولات، واريز ديرهنگام خسارت به حساب كشاورزان،               
كافي نبودن تعداد كارگزاران عقد قرارداد بيمه و ديگر موارد مبتلا به              
بيمه محصولات كشاورزي بحث و تبادل نظر صورت گرفت و                     

 .تصميمات مقتضي در اين زمينه اتخاذ شد
در اين جلسه مقرر شد جلسات كارگروه به صورت ماهيانه جهت                   
بررسي مسائل روز بيمه اي برگزار شود، ارائه ليست تعرفه هاي بيمه                
محصولات كشاورزي از طرف بيمه گذار، برگزاري دوره آموزشي              
ويژه دهياران و بازديد از اداره هواشناسي از جمله ديگر موارد مطرح              

 . در جلسه فوق بود

 ريزني
 جلسه ساماندهي تابلو هاي شهري 

 با حضوراصناف و بازاريان برگزار شد
به منظور برنـامه ريزي و ساماندهي        : عليرضا مقدسي / سرويس خبري 

تـابلوهاي شهري جلسه اي بـا          
حضور شهردار، تعـدادي از          
مغازه داران، مسول خـدمـات        
شهـري، مسئـول اصنـاف، در        
محل نمازخانه  شهرداري برگزار      

 .گرديد
در ابتدا شهردار ضمن خيرمقدم       
و تشكر از حضور اصناف و            

يكي از وظايف مهم شهرداريها كه ايفاي صحيح          : بازاريان عنوان نمود  
آن نقش بسيار اساسي در ساماندهي و زيباسازي فضاي شهري مي تواند             
داشته باشد، رسيدگي و نظارت به امور مربوط به تابلو هاي شهري مي               
باشد، كه به عنوان بخشي اجتناب ناپذير از طرح مبلمان شهري محسوب             

وي ارتباط و مشاركت بازاريان با شهرداري را در اين زمينه           . مي گردند 
بسيار مهم دانست و با تاكيد بر تاثير شگرف منظر و ظاهر معابر شهري                
بر آرامش روحي و رواني افراد جامعه، خاطرنشان ساخت كه استفاده              
بهينه از تابلوها،يكي از ابزارهاي مهم اطلاع رساني هستند كه داراي                
قدمت بسيار طولاني در بحث مبلمان شهري بوده و در طراحي تابلوهاي             
شهري خصوصا تابلوهاي تعبيه شده در سر درب مغازه ها ميبايستي                 
تناسب و هماهنگي لازم بين اجزا با هم از يك سو و هماهنگي آن تابلو                
با بافت منطقه اي كه قرار است در آن نصب شود از سويي ديگر مد                   
نظر قرارگرفته شود، و، طول، عرض، ارتفاع و محل نصب تابلو ها هم               

 .بايستي از قوانين خاصي تبعيت نمايد
با توجه به تجربياتي كه در زمينه       :  در ادامه  مهندس منزه اظهار داشت       

رنگ آميزي معابر اصلي در سطح شهر داشته ايم و تاثيرات مثبت                   
اجراي چنين طرح هايي، با همكاري و هماهنگي شهرداري و مجموعه              
اصناف و بازاريان در زيباسازي شهر، شهرداري در نظر دارد كه اجراي             
فاز اول طرح را از ميدان  مركزي بازار اجراكند،ضمن اينكه شهرداري             
نقشه اجرايي تابلوها را به اتاق اصناف ارسال تا هماهنگيهاي لازم با                  
بازاريان  از طريق مديريت اصناف صورت پذيرد و نيروي انساني                 
مورد نياز و امكانات لازم جوشكاري هم از طرف شهرداري جهت                  

ضمن اينكه مقرر   .اجراي سريعتر طرح در اختيار بازازاريان قرار گيرد         
گرديد يك نماينده هم از طرف اصناف به منظور سهولت در انجام                  

 .امور در اين راستا به شهرداري معرفي شود
در ادامه مغازداران در ارتباط با نحوه اجراي طرح و مشكلات احتمالي              

 .نظر نمودند در زمان اجرا بحث و تبادل
در خاتمه مقرر گرديد اجراي فاز يك با هماهنگي و تعامل في مابين                 
صورت پذيرد و  واحدخدمات شهرشهرداري هم در خصوص جمع               
آوري تابلوهايي كه ايجاد خطر براي عابرين مينمايند و همچنين                   
تابلوهاي معيوب، شكسته و نازيبا را هم با صدور اخطاريه از سطح شهر               

 .جمع آوري نمايد

 كوار
 : فرماندار شهرستان كوار

 ميليارد ريال جهت ساخت 10اختصاص 

  پل روستاي قصر احمد
ميليارد ريال براي ساخت        10مبلغ  :  فرماندار شهرستان كوار گفت     

 .روستاي قصر احمد اختصاص يافت پل 
به گزارش روابط عمومي فرمانداري كوار ، داريوش دهقان صبح                 

با پي گيري هاي نماينده مردم شهرستان در          :  امروز در اين باره گفت     
آب و خاك جهاد         مجلس شوراي اسلامي و در روند بازديد مدير           

براي اتمام پل       ميليارد ريال   10كشاورزي استان از شهرستان مبلغ         
روستاي قصر احمد      
به آن اختصاص داده     

ساخت :وي گفت .  شد
 1390اين پل از سال      

آغاز شده كه در حال     
 2حاضر نزديك به       

كه        سال است     
عمليات اجرايي آن     

 .متوقف شده بود
: فرماندار كوار افزود  

هزار هكتار از      2با ساخت اين پل در روستاي قصر احمد بيش از                 
 .اراضي كشاورزي قصر احمد راه ارتباطي آن وصل مي شود

با اتمام اين پروژه دسترسي سريع و آسان مردم             : دهقان اضافه كرد   
منطقه به زمين هاي زراعي باعث رضايتمندي و رونق كشاورزي خواهد            

همچنين فرماندار شهرستان كوار به همراه مدير آب و خاك جهاد            . شد
كشاورزي استان فارس و جمعي از مسئولان جهت بررسي مسائل و                 

ژه هاي    مشكلات آب و خاك و بررسي پروژه هاي پيشنهادي از پرو             
 .بازديد كردند مختلف شهرستان و پل قصر احمد 

اي زارع قنات نوعي مدير آب و خاك جهاد كشاورزي استان در جلسه             
با حضور داريوش دهقان فرمانداركوار در محل فرمانداري برگزار          كه  

به بررسي طرحهاي پيشنهادي شهرستان در زمينه آب و خاك                 شد  
سپس مسئولان از محل اجراي پل جاده بين مزارع                . پرداخته شد    

قصراحمد بازديد و زارع قنات نوعي قول مساعد جهت تخصيص اعتبار           
 . تا تكميل پروژه و بهره برداري از آن دادند

در ادامه ، جلسه هماهنگي با حضور مدير آب و خاك جهادكشاورزي              
فارس ، مدير جهاد كشاورزي شهرستان و مسئولان ادارات تابعه آب و              

در اين جلسه فرشيد مدير     . خاك در محل مديريت جهاد برگزار گرديد      
جهاد كشاورزي شهرستان به بيان طرحهاي انجام شده توسط واحد آب             

و همچنين ارائه طرحها و پروژه هاي         92و خاك مديريت در سال مالي       
سپس حسن پور    . پرداختند    93پيشنهادي اين مديريت در سال مالي          

مسئول طرح و برنامه مديريت آب و خاك استان ضمن بررسي                     
به راهكارها و روشهاي جاري جهت          92طرحهاي اجرا شده در سال        

 . تصويب طرحهاي پيشنهادي پرداختند
محمدي مسئول آبياري تحت فشار مديريت آب و خاك، نيز با بيان                 
قسمتي از كارهاي انجام شده در اين زمينه به پاسخگويي مشكلات                 
موجود در سطح شهرستان بخصوص در ارتباط با عدم حضور نيروي               

 .متخصص پرداخت
همچنين، مهندس راسخ، مسئول آب و خاك مديريت شهرستان ضمن             

در زمينه تجهيز و نوسازي اراضي           93ارائه طرحهاي پيشنهادي سال       
 به رايزني و دفاع از طرحها پرداختند      ) تسطيح ، كانال ، جاده ، زهكش      (

هكتار از اراضي شهرستان در مناطق طسوج ،            1050تجهيز و نوسازي     
باغان، مظفري، فتح آباد، شاه شهيدان، وليعصر مطالعه شبكه آبياري                
اراضي منطقه فرمشكان مشروب از چشمه شاه غيب به منظور تأمين                
اعتبار ، مطالعه و سپس بررسي جاده هاي بين مزارع شهرستان در كميته              

 .فني استان به منظور تأمين اعتبار از جمله مصوبات اين سفر بود

 بهبهان
 : فرماندار بهبهان 

شناخت معصومين موجب ارتقاي مادي و معنوي 

 ما انسان ها خواهد شد
ملك خدائي فرماندار بهبهان در جلسه       : پرويز خليجي / سرويس خبري 

بر   تاكيد:  اظهار داشت )ع(هماهنگي مراسم ميلاد با سعادت امام رضا         
توجه ويژه به محتواي مراسمات مذهبي شناخت معصومين را موجب             

فرماندار شهرستان با بيان اين كه بايد تلاش كنيم           . شفاعت آنان دانست  
معصومين را درست بشناسيم و به مردم نيز بيشتر بشناسانيم از مسئولين               
برگزاري اين مراسم خواست در برگزاري جشن ميلاد با سعادت                   

) ره(سعي كنيم شخصيت و ديدگاه حضرت امام        ) ع(حضرت امام رضا    
را به مردم بشناسانيم چرا كه شناخت معصومين موجب ارتقاء مادي و               

 .معنوي ما انسان ها خواهد شد

 اسمي زاده  به عنوان رئيس جديد 

 شوراي اسلامي شهر بهبهان معرفي شد
اسداله اسمي زاده به عنوان رئيس           : پرويز خليجي  / سرويس خبري  

 .جديد شوراي اسلامي شهر بهبهان انتخاب شد
به گزارش روابط عمومي شهرداري، جلسه انتخاب هيات رئيسه شوراي           

شهر بهبهان با حضور ملك             
خدايي فرماندار و تمامي اعضاي     
شوراي شهر در سالن اجتماعات       
فرمانداري بهبهان برگزار و           

عنوان رئيس    اسداله اسمي زاده به   
در  .جديد اين شورا انتخاب شد      

اين جلسه پس از بحث و تبادل          
نظر پيرامون لزوم خدمت به شهر      

رأي   11رأي از      6و شهروندان، حاج اسداله اسمي زاده به كسب               
در . مأخوذه به عنوان رئيس شوراي اسلامي شهر بهبهان انتخاب شد                

ادامه نيز دكتر گلكار، مهرنوش محمدشفيعي و سينا به ترتيب به عنوان              
نايب رئيس، منشي و خزانه دار شوراي اسلامي شهر بهبهان انتخاب                 

 .گرديدند 

افتتاح ساختمان اداري مركزي و سلف 

 سرويس مركزي دانشگاه خاتم الانبياء بهبهان 
يوسف حاجوي مسـئـول روابـط عـمـومـي             :  خليجي/  سرويس خبري

به مناسبت هفته كـرامـت از       :  دانشگاه خاتم الانبياء بهبهان  اعلام داشت
) ع( دو ساختمان سلف سرويس مركزي دانشگاه با نام مقدس امام رضـا   

متر مربـع  1260ميليون ريال و مساحتي بالغ بر 10000با اعتباري بالغ بر 
و همچنين ساختمان اداري مركزي اين دانشگاه با نام مقدس امام جعـفـر   

ميليون ريال و مساحتـي بـالـغ بـر          11000با اعتباري بالغ بر )  ع(صادق
متر مربع با حضور نماينده مردم بهبـهـان در مـجـلـس شـوراي              1300

اسلامي، فرماندار بهبهان و مسئولان  شهرستان افتـتـاح و مـورد بـهـره            
همزمان آزمايشگاه مجهـز بـه گـروه پـژوهشـي            .  برداري قرار گرفت

كشاورزي دقيق گياهان دارويي با اولويت پژوهش بر روي گل نرگـس  
وي .  به عنوان نماد بهبهان طراحي واندازه گيـري و افـتـتـاح گـرديـد            

اين آزمايشگاه مجهز به دستگاه هاي پيشرفته در زمينه سـنـجـش    :  افزود 
و اندازه گيري پارامترهاي فيزيولوژيكي، بيوشيميايي و مورفولوژيكـي  

 .گياهان مي باشد ... و
در سال اقتصاد و فرهنگ با عزم ملي و مديـريـت   :  وي خاطر نشان كرد

جهادي و همچنين در راستاي اجراي برنامه هاي دولت محترم تدبـيـر و     
اميد و به منظور ايجاد ظرفيت هاي لازم براي توسعـه زيـرسـاخـت در         
زمينه علمي و آموزشي دانشگاه، در شش ماه گذشته چهار ساختمان ايـن  
دانشگاه به بهره برداري رسيده است كه دو ساختمان آن تحـت عـنـوان      

و )  عـج ( ساختمان دانشكده علوم پايه با نام مقدس حضـرت ولـيـعـصـر       
ساختمان مسجد دانشگاه با نام سراج منير در ابتداي سـال مـورد بـهـره         

انشاءاالله فضاهاي ايجاد شده زمـيـنـه تـوسـعـه         .  برداري و افتتاح گرديد
 .منطقه و تعالي كشور اسلامي را فراهم نمايد

 بوشهر
 منطقه ويژه علم و فناوري در بوشهر 

 شود اندازي مي راه
اندازي   منطقه ويژه علم و فناوري در بوشهر راه         : استاندار بوشهر گفت  

 .مي شود

به گزارش خبرنگار مهر، مصطفي سالاري در نشست هم انديشي برنامه             
اندازي منطقه ويژه علم و فناوري خليج فارس بوشهر اظهار               ريزي راه 

استان بوشهر در زمينه علم        :داشت
و فناوري داراي استعدادها و             
ظرفيت هاي بسيار زيادي است كه        
بايد شرايط براي شكوفايي اين          

 .استعدادها فراهم شود
هاي اساسي      وي يكي از اولويت      

استان بوشهر را توسعه زيرساختهاي     
علم و فناوري عنوان كرد و ادامه          

بنيان را در دستور كار داريم و              هاي دانش   حمايت از شركت   : داد
هاي نوين را بايد حمايت       بنيان و فناوري    سازي دستاوردهاي دانش    تجاري

 .كنيم
استاندار بوشهر با تاكيد بر لزوم توسعه ارتباط صنعت و دانشگاه، بيان               

اندازي   منطقه ويژه علم و فناوري خليج فارس در بوشهر راه               :داشت
شود كه مكمل منطقه آزاد تجاري بوشهر خواهد بود و نقش كليدي               مي

 .در توسعه دانايي محور استان بوشهر خواهد داشت
اندازي مناطق ويژه علم و فناوري          هاي پيشتاز در راه      بوشهر از استان   

مديركل دفتر آموزش و پژوهش استانداري بوشهر نيز در اين              . است
هاي صورت گرفته براي ايجاد منطقه ويژه علم           نشست با اشاره به تلاش    

: و فناوري بوشهر در سطح ملي و استاني اشاره كرد و ادامه داد                      
 .تلاشهاي بسيار خوبي در اين زمينه صورت گرفته است

عبدالمجيد مصلح به نقش كليدي اين منطقه در توسعه منطقه ويژه علم              
و فناوري بوشهر در مسير توسعه دانايي محور استان اشاره كرد و ادامه              

اندازي مناطق ويژه علم و         هاي پيشتاز در راه      استان بوشهر استان   : داد
 .فناوري است

ايرج نبي پور عضو هيئت علمي دانشگاه علوم پزشكي بوشهر نيز به                 
بايد از   : اهميت راه اندازي اين منطقه اشاره كرد و بيان داشت                    

 .بنيان در مسير توسعه استان به خوبي استفاده كنيم هاي دانش فعاليت

 كهگيلويه و بويراحمد
 بر مرقد مطهر ) ع(پرچم امام رضا

 برافراشته شد ) س(بي حكيمهبي
پرچم متبرك صحن و سراي امام رضا       : پرويز خليجي / سرويس خبري 

به مناسبت دهه كرامت همراه با استقبال پرشكوه عاشقان ضامن               ) ع(
در گچساران  ) س(بي حكيمه اش بي آهو بر ضريح مطهر خواهر گرامي      

 .برافراشته شد
رامين چرومي مسئول روابط عمومي اداره كل اوقاف كهگيلويه و                

تعداد پرشماري از عاشقان حرم رضوي           : بوير احمد اعلام داشت      
را براي نصب پرچم در     ) ع(كاروان درسايه خورشيد، خادمان امام رضا      

 .همراهي كردند) س(حرم بي بي حكيمه
در بارگاه دختر گرامي امام       ) ع(آيين نصب پرچم متبرك امام رضا        

با آيين هاي مولودي خواني و زمزمه هاي دعاي يا             ) ع(موسي كاظم   
 .ثامن الحجج و صل علي محمد و آل محمد همراه شد

رييس روابط عمومي اداره كل اوقاف و امورخيريه كهگيلويه                    
حضور پرشكوه و خشوع مردم درآيين نصب پرچم        : وبويراحمد گفت   

بيانگر اوج دلدادگي عاشقان     ) س(در حرم بي بي حكيمه     ) ع(امام رضا 
 .است) ع(اهل بيت عصمت طهارت 

) ع(آيين نصب پرچم از سوي خادمان امام رضا         : رامين چرومي افزود  
بي رشيده چرام نيز با استقبال پرشور مردم ولايي اين                در حرم بي   

 .شهرستان همراه بود
مردم كهگيلويه وبويراحمد از سفيران روضه رضوان توس،خادمان             
ضامن آهو در شهرهاي اين استان به ويژه ياسوج وگچساران استقبال               

 .پرشوري نشان دادند

 هرمزگان
 :استاندار هرمزگان

سازي زمينه حضور گسترده  آماده فراهم

 گذاران خارجي در هرمزگان هستيم سرمايه
سازي زمينه حضور گسترده          آماده فراهم  : استاندار هرمزگان گفت    

 .گذاران خارجي در هرمزگان هستيم سرمايه
به گزارش خبرگزاري فارس از بندرعباس،            
جاسم جادري در آئين تكريم و معارفه معاون            
توسعه مديريت و منابع انساني استانداري               
هرمزگان با بيان اينكه تغييرات مديريتي امري         

فردي كه در       : طبيعي است، اظهار داشت         
مجموعه استانداري در مسئوليتي همچون              

گيرد نبايد خود را در حد            معاونت قرار مي   
ساختمان استانداري و مجموعه وزارت كشور         
در استان محدود ببيند بلكه استانداري مجموعه         

هاي اجرايي و امور استان است و بايد            هماهنگ كننده تمامي دستگاه    
 .تري در اين مجموعه داشت ديد وسيع

: وي در ادامه با اشاره به اصول و روش كار دولت تدبير و اميد، افزود               
اصل عقلانيت و دوري از تصميمات احساسي و تصميماتي كه براساس            

 .منافع حزبي و گروهي باشد، از جمله اين اصول است
استاندار هرمزگان با بيان اينكه هركس در نظام جمهوري اسلامي                  
برخلاف نظر مقام معظم رهبري حركت كند، كار خطايي انجام داده               

دهند اما در     برخي شعار پيروي از رهبري را سر مي        : است، عنوان كرد  
عمل تابع نظر مقام معظم رهبري نيستند و اين مدعيان دروغين پيروي               

فرمايند بايد دولت را حمايت        از ولايت فقيه در زماني كه رهبري مي         
كنند كه ضمن تخريب دولت، دل مردم و            كرد، مطالبي را مطرح مي     

 .رنجاند رهبري را نيز مي
از ديدگاه مقام معظم رهبري تقويت دولت يك          : جادري تصريح كرد  

تكليف است و هر كس بر خلاف آن عمل كند، ضد رهبري است و                   
دانند بايد متوجه باشند كه ذوب        كساني كه خود را ذوب در ولايت مي       

 .در ولايت بودن به معناي پيروي و حركت پشت سر رهبري است
كنيم   كنند كه ما به تكليف خود عمل مي          برخي ادعا مي  : وي ادامه داد  

و در عين حال براي دولتي كه در ميان اين همه بحران و مشكل در حال                 
 .كنند كه دولت موفق نباشد هايي ايجاد مي تلاش و كار است، مزاحمت

نماينده عالي دولت در استان هرمزگان، يكي از اصول ديگر در دولت              
اين اصل به معناي دوري از       : يازدهم را تدبير عنوان كرد و بيان داشت        

هاي بدون كارشناسي و مطالعه است و همچنين اميد دادن به                   فعاليت
مردم ديگر اصل دولت بوده است كه دولت توانسته در طول يك سال              
گذشته حدود هفت ميليارد دلار از مطالبات به حق مردم ايران كه                   

 .بلوكه شده بود را باز گرداند
در كشور آرامش خوبي ايجاد شده و در شرايطي           : جادري اضافه كرد  

كه در اطراف ايران جنگ و خونريزي است، جمهوري اسلامي ايران              
به عنوان حكومتي مقتدر، بدون حاشيه در فعاليت است و ما بايد به                   
عنوان كارمندان دولت از حاشيه ها بپرهيزيم و امروز نياز استان ما نيز               

 .آرامش و تقويت بنيه اقتصادي است
وي در ادامه بر لزوم جذب سرمايه گذار و تقويت بخش خصوصي                 

ايم تا شرايط مناسب را براي فعاليت و             ما آماده : تاكيد كرد و افزود    
 .حمايت از بخش خصوصي و سرمايه گذاران فراهم كنيم

زاده معاون توسعه مديريت      شايان ذكر است؛ در اين مراسم علي علامه        
بايد در دوران     : و منابع انساني استاندار هرمزگان نيز عنوان كرد              

 .مسئوليت تمام تلاش خود را براي انجام وظيفه و خدمت انجام دهيم
هاي بسيار خوب      خوشبختانه طي اين مدت از حمايت       : وي ادامه داد   

مند بودم و در نهايت با توجه به            جاسم جادري استاندار هرمزگان بهره     
بازنشستگي بنده، فرصت خدمت براي يكي ديگر از نيروهاي خوب و             

 .ارزشي فراهم شد
در پايان اين مراسم از زحمات علي علامه زاده تقدير و رضا برومند به               
عنوان معاون جديد توسعه مديريت و منابع انساني استانداري هرمزگان           

 .معرفي شد
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